
Protokół nr 2/2023 

z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Niegoszowice 

w dniu 29.08.2023 roku 

URZĄD GMINY 
ZABIEHZÓW 

~vi~ 1 z. wnz. 2023 
L. dz .. ..Z.~f $.~al. .......................... . 

Skierowano .W . ..... Podpis ~.P~. 

W dniu 29.08.2023 r o godz. 17:00 w budynku Świetlicy Wiejskiej w Niegoszowica 

Zebranie Wiejskie Sołectwa Niegoszowice, w którym udział wzięło 44 osoby. Z uwagi na brak 

statutowej ilości mieszkańców, Zebranie rozpoczęło się w drugim terminie o godz. 17.15. 

1. Otwarcie zebrania. 

Zebranie otworzył i przewodniczył mu Sołtys Edward Machlowski. Przewodniczący Zebrania powitał 

przybyłych mieszkańców, w tym nowych mieszkańców Niegoszowic oraz Pana Konrada Maniaka -

Kierownika Wydziału Infrastruktury Komunalnej. 

2. Wybór Sekretarza Zebrania. 

Sołtys Edward Machlowski zgłosił Pana Stanisława Kępę na Sekretarza Zebrania. Ponieważ nie było 

innych propozycji zostało przeprowadzone głosowanie: 

Za: 40 osób 

Przeciw: O osób 

Wstrzymało się: 1 osoba 

Sekretarzem Zebrania został wybrany Pan Stanisław Kępa. 

3. Przyjęcie porządku obrad Zebrania. 

Sołtys Edward Machlowski przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania. 

2. Wybór Sekretarza Zebrania. 

3. Przyjęcie porządku obrad Zebrania. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Zebrania. 

5. Realizacja uchwał, wniosków i opinii z poprzedniego Zebrania. 

6. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

7. Przyjęcie uchwały dotyczącej podziału funduszu sołeckiego na rok 2024. 

8. Propozycje listy zadań do realizacji z budżetu Gminy na rok 2024. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie Zebrania. 

Przewodniczący Zebrania poddał pod głosowanie porządek obrad: 

Za: 40 osób 

Przeciw: O osób 

Wstrzymało się: 1 osoba 

Porządek obrad został przyjęty. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Zebrania. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego zebrania: 
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Za: 36 osób 

Przeciw: O osób 

Wstrzyma/o się: 5 osób 

Protokół z poprzedniego zebrania został przyjęty. 

Po przyjęciu protokołu do zebrania dołączyła Pani Wójt Elżbieta Burta n. 

5. Realizacja uchwal, wniosków i opinii z poprzedniego Zebrania.

6. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Soleckiej.

Przewodniczący Zebrania poinformował, iż punkt 5 i 6 porządku obrad zostaną omówione łącznie, 

a następnie przedstawi/ mieszkańcom informację o wykonanych zadaniach na terenie sołectwa: 

- na placu zabaw została położona pod huśtawkami bezpieczna nawierzchnia,

- ze środków funduszu soleckiego został zakupiony wózek do malowania linii (wartość 2 OOO z/),

- na ulicy Ogrodowej został wyczyszczony rów melioracyjny przy drodze na całej długości,

- odmalowane zostały przejścia dla pieszych,

- z inicjatywy Klubu Seniora i OSP w kwietniu zorganizowana została akcja zbierania śmieci na

terenie sołectwa,

- wysiano pismo do UG Zabierzów dotyczące zakupu 5 koszy ulicznych (ulica Rostworowskich, Jana

Kowalika, Ogrodowa, Lipowa, Słoneczna) i jednego kosza przystankowego (wiata przystankowa

ul. Lipowa),

- wpłynął wniosek w formie mailowej od OSP Niegoszowice o dofinansowanie zakupu

umundurowania (10 tys. zł). Ponieważ na gminie ciąży obowiązek zapewnienia gotowości

bojowej jednostek OSP wniosek Prezesa OSP Niegoszowice został przesiany do urzędu gminy

(Przemysław Sitarski - Komendant) celem rozpatrzenia,

- Pan Sołtys złożył podziękowania dla Pana W. H. za przekazanie okola 30 fotografii zwierząt

leśnych dla świetlicy środowiskowej (wszystkie fotografie są w oprawach tak jak na wystawę).

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński poinformował, iż zwrócił się do rady soleckiej 

o ujęcie w budżecie wsi Niegoszowice kwoty 10 tys. zł na rzecz OSP wobec czego nie rozumie

dlaczego wniosek ten został przekazany do Urzędu Gminy.

Pan Sołtys powtórzył, iż wniosek dotyczył umundurowania a wobec faktu, iż to na gminie a nie na

sołectwie ciąży obowiązek zapewnienia gotowości bojowej jednostek OSP to wniosek ten został

przekazany do urzędu gminy. Przewodniczący zebrania zacytował również zapisy statutu, który

wskazuje, iż „środki pozostające do dyspozycji sołectw mogą służyć pokryciu wyłącznie następujących

wydatków: 1) kosztów utrzymania i wyposażenia obiektów świetlic, budynków wielofunkcyjnych,

strażnic OSP, w tym drobnych remontów i modernizacji, .... " 

Pan A. M. zapytał czy regulamin zabrania przekazać środki na OSP. Pan Sołtys w odpowiedzi wskazał, 

iż statut nie pozwala pokryć takich kosztów. 

Pani A. W. wyraziła opinię, że skoro sołectwo chce przeznaczyć środki na OSP to jest to wyraz chęci 

mieszkańców. 

Pan Sołtys wskazał, iż obecnie został przedstawiony sposób postępowania z wnioskiem. Nie jest to 

jednak punkt dotyczący podziału funduszu soleckiego. Następnie przedstawi/ zasady ustalania 

wysokości funduszu soleckiego w kontekście liczby mieszkańców. 

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński poprosi/ o oficjalną odpowiedź ze wskazaniem 

sposobu realizacji wniosku. 
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Pan H. P. wyrazi/ opinię, iż przekazanie pisma które by/o skierowane do rady soleckiej jest nieładnym 

zachowaniem. 

Pan R. K. zapyta/ o brak ulicy Spacerowej w kontekście zakupu koszy. Poinformował przy tym, że po 

ostatnim koszeniu poboczy odkryte zostały śmieci powyrzucane od czasu ostatniego sprzątania wsi. 

Pan Sołtys wskazał, iż temat ten jest właściwy do poruszenia w punkcie obrad - wolne wnioski. 

7. Przyjęcie uchwały dotyczącej podziału funduszu soleckiego na rok 2024.

Na dzień 30.06.2023 r. w Niegoszowicach zameldowanych na pobyt stały jest 527 osób (245 

mężczyzn i 282 kobiety), a na pobyt czasowy 12 osób (7 mężczyzn i 5 kobiet). 

Pan Sołtys przedstawi/ propozycję podziału kwoty funduszu soleckiego „statutowego" na rok 2024 - 

10 188,74 zł w następujący sposób: 

- Zakup paliwa do kosiarek
- Media w świetlicy wiejskiej
- Propagowanie sportu wśród dzieci i młodzieży
- Rezerwa

RAZEM

2 500,00z/ 

3 000,00z/ 

3 000,00 z/ 

1 688,74 z/ 

10188,74 zł

Pan Sołtys przedstawi/ propozycję podziału kwoty funduszu soleckiego „ustawowego" na rok 2024 -

46 761,26 z/ w następujący sposób: 

- Doposażenie świetlicy wiejskiej
- Zakup i montaż tablic ogłoszeniowych (4 szt.)
- Prace porządkowe na terenie sołectwa

- Wycieczka dla dzieci z sołectwa
- Dofinansowanie działalności Klubu Seniora
- Zakup i montaż kompostownika (strefa aktywnego wypoczynku)

- Imprezy okolicznościowe

RAZEM 

10 000,00 z/ 

10 000,00 z/ 

5 000,00zl 

3 000,00z/ 

3 000,00z/ 

1500,00 z/ 

14 261,26 z/ 

46 761,26 zł

Pan A. M. zapyta/ kto wykonuje prace porządkowe, kto i kiedy kosi trawę, na co są przeznaczane te 

pieniądze. Pan Sołtys wyjaśni/, że na terenie sołectwa koszenie wykonuje on sam. Koszenie jest 

wykonywane kilkukrotnie w ciągu roku. 

Pani A. J. wskazała, iż nie da się wyjść na plac zabaw od strony ul. Słonecznej. Pan Sołtys wyjaśni/ 

że ta część jest koszona dwa razy w roku. 

Pani J. wskazała, iż osobiście i na zasadzie wolontariatu dba o krzyż i prosi/a o przycięcie gałęzi, 

które to zadanie do tej pory nie zostało wykonane. Ponadto wskazała, iż chodniki są bardzo brudne, 

gałęzie wiszą nad chodnikami, a nie mają one prawa wystawać na teren publiczny. 

Pan R. K. zapyta/ o to czy przycięcie gałęzi musi być sfinansowane z funduszu soleckiego. Pani M. Z. 

poinformowała, iż jest to obowiązek mieszkańców, a sołtys i rada solecka nie są temu winni. 
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Pan Sołtys poinformował, iż w przypadku pojawienia się osoby chętnej do koszenia terenów wiejskich 

za kwotę przewidzianą w budżecie, będzie ona to wykonywać. 

Pan R. K. zwrócił uwagę ażeby z uwagi na problemy z wodą nie kosić wszystkiego, wystarczy wykosić 

2 metrowe przejście do placu zabaw od ul. Słonecznej. 

Pani B. S. zaproponowała ażeby wykonać chodnik od strony ul. Słonecznej do placu zabaw. 

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński zapytał na co dokładnie zostaną przeznaczone 

pieniądze w kwocie 10 tys. zł, które są przewidziane na doposażenie świetlicy. Pan Sołtys wskazał, iż 

ta kwota zostanie przeznaczona m.in. na komplet talerzy, zmywarkę, krzesła do budynku świetlicy. 

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński zapytał jakie imprezy zostaną sfinansowane za 14 

tys. zł. Pan Sołtys wskazał szacunkowy koszt zorganizowania poszczególnych imprez: Mikołaj dla 

dzieci 5 tys. zł, Mikołaj dla osób pow. 80 r.ż. 2,5 tys. zł, Dzień Seniora 5 tys. zł, dodatkowo jeszcze 

Dzień Kobiet. Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński poprosił o pomoc OSP w kwocie 10 

tys. zł, które to pozwolą na uzyskanie dofinansowania w kwocie około 60 tys. zł. Dodatkowo Pan 

Prezes podziękował za dotychczasowe wsparcie (przy udziale 20 tys. zł z tegorocznego budżetu 

udało się pozyskać dofinansowanie w kwocie 50 tys. zł) i zaproponował wydzielenie 10 tys. zł dla 

OSP poprzez ograniczenie kosztów organizacji imprez okolicznościowych do 4 tys. zł. 

Pan A. M. przywołał czasy remontu budynku obecnej świetlicy - wtedy cały fundusz solecki przez 

kilka lat był przeznaczany na remont budynku (okna, dach, elewacje). Analogiczna sytuacja zachodzi 

obecnie w przypadku budynku OSP Niegoszowice, który wygląda źle i wymaga dofinansowania. 

Pan G. K. wskazał, iż mieszkańcy nie korzystają z budynku OSP, górna świetlica jest w pełni 

wykorzystywana przez strażaków, dlatego też analogia do budynku świetlicy nie jest odpowiednia. 

Pan M. M. zaproponował przeznaczyć cały budżet na OSP. 

Pan A. K. zaapelował o zakończenie konfliktu miedzy radą solecką a strażą i zaproponował 

przekazanie zadania pn. Zakup i montaż tablic ogłoszeniowych do budżetu gminy, a zaoszczędzone w 

ten sposób środki w kwocie 10 tys. zł przeznaczyć na OSP. 

Pan G. K. wskazał, iż rada sołecka postąpiła zgodnie z wnioskiem przedmówcy - wniosek OSP o 

dofinansowanie został przekazany do urzędu gminy. W ten sposób sołectwo może zakupić z 

początkiem roku nowe tablice ogłoszeniowe, które jak zostało podniesione w trakcie zebrania 

stanowią zagrożenie dla mieszkańców. 

Pan R. K. przypomniał, iż kwestia umundurowania OSP leży w gestii gminy. Jest to obowiązek gminy 

niezależnie od tego czy konflikt strażaków z urzędem udało się rozwiązać czy nie. 

Pani Wójt Elżbieta Burtan poinformowała, iż każda jednostka OSP dostaje środki na umundurowanie. 

Fakt ten został potwierdzony przez Prezesa OSP Niegoszowice. Pieniądze pozyskane w ten sposób 

stanowią wkład własny przy uzyskiwaniu dofinansowania. Podkreślił również, że na bezpieczeństwie 

nie powinno się oszczędzać. 

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński złożył wniosek o ograniczenie kosztów: organizacji 

imprez okolicznościowych (4 tys. zł), zakupu i montażu tablic ogłoszeniowych (3 tys. zł), doposażenia 

świetlicy wiejskiej (3 tys. zł), a zaoszczędzone w ten sposób 10 tys. zł wnioskuje przeznaczyć na OSP. 

Pan G. K. złożył wniosek o odrzucenie wniosku strażaków. 

Pani A. W. zaproponowała kolejny wniosek o rezygnacji z zadania zakupu tablic i 

przeznaczenia 10 tys. zł na OSP. 

Pani A. W. zaproponowała rozpocząć glosowanie od najmniej skomplikowanego czyli dotyczącego 

rezygnacji z tablic. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pani A. W. o rezygnację z zakupu tablic za kwotę 

10 tys. zł i przekazanie tych środków na cele OSP Niegoszowice: 

Za: 26 osób 

Przeciw: 12 osób 

Wstrzymało się: 3 osoby 

Wniosek został przyjęty. 

Z uwagi na powyższy wynik glosowania pozostałe wnioski uznano za bezzasadne wobec czego 

zrezygnowano z poddawania ich pod glosowanie. 

Przewodniczący zebrania przedstawił propozycję podziału kwoty funduszu soleckiego „statutowego" 

na rok 2024-10 188,74 zł w następujący sposób: 
- Zakup paliwa do kosiarek

- Media w świetlicy wiejskiej
- Propagowanie sportu wśród dzieci i młodzieży

- Rezerwa

RAZEM

2 500,00 z/ 

3 000,00zl 

3 000,00z/ 

1 688,74 z/ 

10188,74zł 

Przewodniczący zebrania przedstawił propozycję podziału kwoty funduszu soleckiego „ustawowego" 

na rok 2024 -46 761,26 zł w następujący sposób: 
- Doposażenie świetlicy wiejskiej

- Dofinansowanie OSP
- Prace porządkowe na terenie sołectwa
- Wycieczka dla dzieci z sołectwa
- Dofinansowanie działalności Klubu Seniora
- Zakup i montaż kompostownika (strefa aktywnego wypoczynku)

- Imprezy okolicznościowe

RAZEM

1000 0,00 zf 

10 000,00z/ 

5 000,00 z/ 

3 000,00 z/ 

3 000,00zl 

1500,00 z/ 

14 261,26 z/ 

46 761,26 zł 

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński zadeklarował zakup przez OSP Niegoszowice 

1 tablicy ogłoszeniowej dla sołectwa. 

Pani D. S. zawnioskowała o pomoc straży na rzecz wsi. 

Przewodniczący podda! pod glosowanie propozycję podziału kwoty funduszu soleckiego 

,,statutowego" na rok 2024: 

Za: 41 osób 

Przeciw: O osób 

Wstrzymało się: O osób 

Uchwala w sprawie podziału funduszu soleckiego „statutowego" została przyjęta. 
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Treść uchwały w załączeniu. 

Przewodniczący poddał pod glosowanie skorygowaną propozycję podziału kwoty funduszu 

soleckiego „ustawowego" na rok 2024: 

Za: 31 osób 

Przeciw: 6 osób 

Wstrzymało się: 3 osoby 

Uchwała w sprawie podziału funduszu soleckiego „ustawowego" została przyjęta. 

Treść uchwały w załączeniu. 

8. Propozycje listy zadań do realizacji z budżetu Gminy na rok 2024.

Pan Sołtys przedstawił propozycję lista zadań do budżetu Gminy:

- Kontynuacja budowy strefy aktywnego wypoczynku na działce gminnej,

- Remont ul. Ogrodowej na wysokości dz. nr 181/1 (zapadnięcie jezdni),
- Wykonanie nakładki asfaltowej ul. Słoneczna,

- Wykonanie nakładki asfaltowej ul. Spacerowa,

- Zakup i montaż zjazdu linowego (tyrolka),

- Przebudowa istniejącego chodnika przy ul. Jana Kowalika w celu umożliwienia wjazdu na działkę

gminną nr 85/1,

- Modernizacja toalet w świetlicy wiejskiej.

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński zawnioskował o prace przygotowawcze do budowy 

budynku wielofunkcyjnego dla sołectwa. Byłby to obiekt wraz z garażami strażackimi i mógłby być 

zlokalizowany przy boisku LZS Niegoszowice lub na działce poniżej świetlicy wiejskiej. Prezes poprosił 

Panią Wójt o sprawdzenie możliwości realizacji takiej inwestycji na ww. działkach. 

Pani Wójt Elżbieta Burtan przywołała spotkanie z Prezesem OSP, przedmiotem którego była realizacja 

budynku straży i budynku klubu sportowego. Jeśli planowany obiekt miałby mieć także swoją część 

dla sołectwa to byłby to ogromny obiekt. Dodatkowo Prezes klubu sportowego, zgodnie z informacją 

przekazaną od Prezesa OSP, nie jest zainteresowany wspólną inwestycją ze strażą, gdyż chce 

samodzielny obiekt dla klubu. 

Pani A. W. zapytała co jest planowane między boiskiem sportowym a obwodnicą. Działka na 

południe od boiska jest działką prywatną, ale wobec wywłaszczenia pod obwodnicę można by byto 

pozostałą resztówkę przeznaczyć na obiekt łączący wskazane funkcje. 

Pan Konrad Maniak poinformował, iż GDDKiA wykupuje resztówki tylko jeśli nie mogą być 

samodzielnie wykorzystywane tzn. są bardzo małe i nie da się na nich nic zrealizować. 

Po burzliwej dyskusji zaproponowano dopisanie do listy zadań do budżetu Gminy zadania pn. projekt 

budynku wielofunkcyjnego dla klubu i osp w okolicach boiska sportowego. 

Pan J. W. odniósł się do zadania pn. Wykonanie nakładki asfaltowej ul. Słoneczna. Wskazał, iż to 

zadanie nie ma sensu, gdyż droga nie posiada podbudowy. Należy wykonać korytowanie, 

podbudowę, odwodnienie i dopiero wtedy położyć asfalt. Pani A. J. nie zgodziła się z wykreśleniem 

tego zadania, gdyż droga posiada dużo dziur, a ludzie muszą z niej korzystać cały czas. Pani A. W. 

zawnioskowała o zwiększenie liczby koszy na śmieci na ciągu od drogi krajowej do centrum wsi. 

Dodatkowo zawnioskowała o dwie ławki przy ul. Jana Kowalika. 
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Przewodniczący zebrania odczytał ostateczną wersję zadań do budżetu Gminy na rok 2024: 
- Kontynuacja budowy strefy aktywnego wypoczynku na działce gminnej
- Remont ul. Ogrodowej na wysokości dz. nr 181/1 (zapadnięcie jezdni)
- Wykonanie Rakładlli-asfalt-j-1tl.słenee-zna- f""J"U'-' b..,,,JoW,j J,:;,5: u\. 5ioneclr1-P
- Wykonanie nakładki asfaltowej ul. Spacerowa
- Zakup i montaż zjazdu linowego (tyrolka)
- Przebudowa istniejącego chodnika przy ul. Jana Kowalika w celu umożliwienia wjazdu na działkę

gminną nr 85/1
- Modernizacja toalet w świetlicy wiejskiej
- Projekt budynku wielofunkcyjnego dla klubu i osp w okolicach boiska sportowego
- Zakup i montaż dwóch ławek na ul. Jana Kowalika.

Przewodniczący przeprowadził glosowanie nad propozycją listy zadań do budżetu Gminy na rok 2024. 
Za: 35 osoby 
Przeciw: O osób 
Wstrzymało się: 9 osób 

Uchwała w sprawie listy zadań do realizacji z budżetu Gminy na rok 2024 została przyjęta. 
Treść uchwały w załączeniu. 

9. Wolne wnioski i zapytania.

- Pan A. K. zawnioskował o wykonanie utwardzonego przejścia pieszego od ul. Słonecznej wzdłuż
ekranów akustycznych do stacji PKP Rudawa.

- Pan R. K. zapytał czy ostatni odcinek obwodnicy Zabierzowa będzie mieć ekrany akustyczne czy
nie są one przewidziane, tak jak to było w pierwotnej wersji projektu. Jeśliby ich jednak nie było
to czy byłaby szansa na zadrzewianie otoczenia obwodnicy i to już teraz na etapie budowy dróg
serwisowych.
Pan Konrad Maniak wskazał, iż obwodnica Zabierzowa jest realizowana w trybie zaprojektuj i
wybuduj, zatem należałoby skierować zapytanie do GDDKiA czy wykonawca ma obowiązek
aktualizować dokumentację, w tym tą dotyczącą badania natężenia ruchu, które z pewnością
zmieniło się od 2017 roku kiedy rozpoczęło się projektowanie obwodnicy. Odnośnie zaś
buforowego pasa zieleni wyraził opinię, iż GDDKiA najprawdopodobniej pozyskiwała jedynie
wąski pasek terenu od ostatniego elementu drogowego co uniemożliwi stworzenie takiego bufora.
Dodatkowo wspomniał, iż mieszkańcy Brzezia na etapie konsultacji wnioskowali
o zastąpienie ekranów akustycznych zielenią i otrzymali negatywną odpowiedź.
Pan R. K. zgłosił wniosek o rozpoznanie możliwości realizacji zielonego pasa buforowego wzdłuż
ostatniego odcinka obwodnicy Zabierzowa.

- Pan P. P. zgłosił wniosek o przycięcie drzew na ul. Ogrodowej na wysokości działki śp. A. S. oraz
na drodze łączącej Niegoszowice {od strony ul. Ogrodowej) z Brzezinką {od strony ul. Sportowej),
która staje się czasami alternatywą w związku z remontem skrzyżowania ul. Lipowa w
Niegoszowicach- ul. Krakowska w Brzezince.

- Pani B. S. zawnioskowała o kontrolę tablic ogłoszeniowych przez np. konserwatora z Urzędu Gminy
celem oceny czy nie stanowią one zagrożenia dla ludzi, a jeśli stanowią to
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zlecenia ich wymiany. Zapytała również o plany montażu huśtawki na placu zabaw przy świetlicy 

wiejskiej. 

Przewodniczący zebrania poinformował, iż sołectwo planuje rozbudowę placu zabaw. 

- Pan M. R. zawnioskował o przycięcie gałęzi i poprawienie widoczności przy moście rzecznym na 

Rudawie.

Pani J. M. poinformowała, iż zadanie wykarczowania roślinności przy moście zostanie wykonane 

w 2024 roku z pieniędzy Wydziału Ochrony Środowiska UG, gdyż tego zadania nie da się wykonać 

w ramach bieżącego utrzymania ruchu.

- Pani A. W. poinformowała, iż PUK sprawnie prowadzi akcję Lato, w trakcie której można zgłaszać 

tego typu zadania jak np. wycięcie krzaków ograniczających możliwość przechodu przez chodnika 

na ulicy Jana Kowalik. Zapytała o stopień zaawansowania prac nad projektem modernizacji mostu 

rzecznego na Rudawie oraz wizję terenową z Zarządem Transportu Publicznego celem oceny 

możliwości przejazdu autobusu komunikacji miejskiej. Przedstawiła również propozycję 

pozostawienia obecnego mostu i wybudowania nowego na wprost nowego wyjazdu na drogę 

krajową.

Pan Kierownik Maniak poinformował, że zadanie to obejmuje przebudowę mostu wraz z 

dojazdami do parametrów umożliwiających przejazd autobusu. Projektant jest na etapie 

uzgodnień z Wodami Polskimi. Pomysł przestawienia mostu nie jest zakresem tego opracowania. 

Zwróci! uwagę na fakt, iż koszt budowy mostu niezależnie od miejsca jest zbliżony, ale w 

przypadku lokalizowania go na wprost nowego wyjazdu na drogę krajową, inwestycja będzie 

droższa o koszt realizacji ok. 200 m drogi do ul. Spacerowej. Kierownik zaproponował aby 

przedstawiciele sołectwa umówili się na którąś z komisji merytorycznych Rady Gminy i 

przedstawili swój wariant. Uspokoi! również, iż projektant ma obowiązek uzgodnić projekt z 

Zarządem Transportu Publicznego.

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński zapytał o możliwość wpływu na właścicieli 

terenów przy ul. Jana Kowalika aby przycięli oni drzewa, które są w pasie drogowym.

Pan Kierownik Maniak poinformował, że na terenie ochrony konserwatorskiej zgodę musi wydać 

Konserwator Zabytków, który robi to bardzo niechętnie.

Prezes OSP Niegoszowice - Pan Piotr Piwowoński złożył wniosek o kontrolę drzew w ciągu ul. 

Jana Kowalika i ul. Ogrodowej i ewentualne ich przycięcie. Zapytał również o to czy jest 

planowana jakaś inwestycja na skrzyżowaniu ul. Lipowa - ul. Ogrodowa

Pan Kierownik Maniak poinformował, że inwestycja nie ma finansowania ani pozwolenia na 

budowę. Natomiast w ramach inwestycji PKP dot. przebudowy przejazdu kolejowego nie jest 

wykluczona ingerencja w ten obszar, gdyż skrzyżowanie to ma zapewnić możliwość skrętu 

autobusu 13,5 metrowego.

- Pani S. zapytała o możliwość zapewniania widoczności na ul. Jana Kowalika dla aut skręcających 

od przejazdu kolejowego w ul. Słoneczną (np. poprzez postawienie lustra). Zapytała również o 

możliwość zakazania parkowania na ul. Siedleckiego w Rudawie.

Pan H. P. przedstawi! problem na ul. Rostworowskich, gdzie woda z domu

p. C. jest odprowadzona na jezdnie i droga po deszczu jest regularnie zanieczyszczona biotem. 

Dodatkowo poruszy! kwestię zabrudzonych rowów w Rudkach oraz niewykoszonego rowu od ul. 

Słonecznej w kierunku kolei.

Pan Kierownik Maniak poinformował, że sołtys może złożyć wniosek do Wójta o wszczęcie 

postępowania w sprawie naruszenia stosunków wodnych, natomiast jeśli sposób odprowadzenia 

wody wpływa na podmywanie skarpy zagrażając budynkowi to należy to zgłosić do nadzoru

8 



budowlanego. W aspekcie rowów poinformował, iż obowiązek utrzymania rowów melioracyjnych 

jest po stronie właściciela. 

- Pan M. M. zapyta/ o etap na jakim znajduje się sprawa wiaduktu nad koleją.

Pani Wójt Elżbieta Burtan poinformowała, iż umowa nie jest podpisana, ale negocjacje trwają.

- Pan A. M. zwróci/ uwagę na przejazdy pociągów spalinowych w nocy oraz w weekendy mimo

modernizacji sieci kolejowej. Poruszył również kwestię spróchniałego drzewa na ul.

Lipowej.

Pan J. S. poinformował, iż Urząd Gminy zwrócił się do Starostwa o zgodę na wycięcie

przedmiotowego drzewa lecz takowej nie otrzyma/. Starostwo zaleciło cięcie pielęgnacyjne, które

dzisiaj zostało wykonane.

Pan R. K. - zgłosi/ temat włączenia się OSP do cięć pielęgnacyjnych przy współpracy z wydziałem

Ochrony Środowiska i PUK, zawnioskował o uporządkowanie oznakowania w miejscowości w

kontekście oznakowania terenu zabudowanego od strony każdej drogi wjazdowej do

miejscowości oraz poprosi/ o rozważenie publikacji ogłoszeń w formie elektronicznej.

Pan S. M. zapyta/ o chodnik między ul. Widokową a placem zabaw na ul. Lipowej oraz zgłosił

wniosek o wystąpienie do Powiatu o oznaczenia poziome na drodze powiatowej między

Kobylanami a Więckowicami w miejscu gdzie jezdnia została przesunięta w kierunku

północnym, a kierowcy nagminnie ścinają zakręt.

Pan Kierownik Maniak poinformował, ii projekt chodnika jest nadal w trakcie opracowania.

Pani A. W. zwróci/a się z apelem do mieszkańców o wyrażanie zgód na lokalizacje chodnika na

swoim terenie aby realizowane drogi były jak najbardziej proste.

10. Zakończenie Zebrania.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Pan Sołtys Edward Machlowski podziękował 

gościom zebrania, Pani Wójt oraz mieszkańcom za przybycie, a następnie zamkną/ Zebranie. 

Sekretarz Zebrania Sołtys 

Stanisław Kępa 

� 

Edwam� 

Załączniki do protokołu: 

1. Lista obecności

2. Uchwala nr 2/2023

3. Uchwala nr 3/2023

4. Uchwala nr 4/2023

5. Zawiadomienie o zebraniu
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UCHWALA NR-• .{fr .• -/lOZ-3-

ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

SOŁECTWA ... ~ LF;fł-0.~UU-JJ.Cf. .......... . 

z dnia .. t~.~SJ§ ............ 2023 r. 

w sprawie: ustalenia planu rzeczowo-finansowego Sołectwa na rok 2024 

• l\qfG- \CE N a podstawie § 9 pkt 3, § 49, § 50 oraz § 51 Statutu Sołectwa .. ·'-" ..... P.).(Q hl ......... . 

ZEBRANIE WIEJSKIE SOŁECTWA .... l\Ht&.-O~lOWkt .. .. 

uchwala, co następuje : 

§1 
Dokonuje się podziału środków pozostających do dyspozycji Sołectwa na rok 2024, po wyłączeniu 
środków stanowiących środki funduszu sołeckiego w rozumieniu ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o 
funduszu sołeckim (tj. Dz.U. z 2014 r. poz. 301 ze zm.) w kwocie: 

1) '' d ' dk' d • 1 d d „ ł 1'1 ~ 88 t\~ ł częsc po stawowa sro ow wy zie ona o yspozycJl so ectwa .. : . ~ ........ r •.•.••...• z ., 

2) dobrowolne wpłaty osób fizycznych lub osób prawnych 

3) kwoty ze sprzedaży mienia wiejskiego 

4) wpływy z doraźnego wynajmowania pomieszczeń 

5) niewykorzystane środki z lat poprzednich 

......................... zł., 

........................ zł., 

........................ zł., 

........ " ............. zł . 

ŁĄCZNIE . .. . ~D. A.9K .,.}½ ........ zł. 

§2 

l .Środki, pozostające do dyspozycji sołectwa, o których mowa w § 1 przeznacza się na 
sfinansowanie następujących zadań: 

1) . ?J\ V-\,\ t ... ~ !\\,~.lł i\ ... ;~ .... ~.C>.óLtP. ~ ~ .............................. . .... l.SQ9 .......... zł. 

2) .. \:\·i:.O.\ i ... ~»~~J.q~. ~ ..... . 1~! f.Y.?.°(.~ .................................. . "bQOO ł ....... .............. z . 

.... }9.9.~ ......... zł. 

4) ••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• ...................... zł. 

Fundusz statutowy na 2024 r.• uchwała 

{jŚe 



5) . ... . .. ... . ...... ... ........... .... ... ..... . ... .. . ........ ......... ... .. .. .. . .... . ..................... zł. 

6) . . . . . .. . . . . .. . . . . . . . .. . . . . . . . .. . . . . .. . .. . .. . .. . .. . . . . . . . .. .. . . .. . . . ... . . . . .. . . . .. . ..................... zł. 

7) . . .. . .. . .. . .. . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . .. . .. . . . . .. . .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . ..................... zł. 

8) . .. .. .. .. . . .. . .. . .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. .. . . .. . .. .. .. .. .. .. .. . .. .. . .. .. .. . .. .. .. .................... zł. 

9) ................................................................................. .. .................... zł. 

1 O) . . .. . . . . .. . . . . . . . . . . .. . . . . .. . .. . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . .. . . . . . . . . .. .. . ..................... zł. 

11) .................................................................... ,..... .. . . . .. . ..................... zł. 

12)........... ... .. . .. . . . . .. . . . . .. . .. ... ... . .. ... . .. . .. . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . .. . ... . . ..................... zł . 

2. Tworzy się rezerwę funduszu sołeckiego w kwocie .. .. .. . .. . A .6. ~.<$. 1.'łl:\ ....... zł. 

§3 

Uchwała zostanie przedłożona Wójtowi Gminy Zabierzów w terminie do 30 września 2023 r. 

. §4 

Wykonanie uchwały powierza się Sołtysowi. 

§5 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Fundusz statutowy na 2024 r.- uchwała lf 



UCHWALA NR .:J .... /2023 

ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

SOLECTWA J~Uf.~0.W„P.l,H.~.I;. ..... 
z dnia .... 4.~ .. Q~ ....... 2023 r. 

w sprawie: przyjęcia do realizacji zadań w ramach funduszu solecldego na 2024 rok 

Na podstawie art. 36 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.), art. 2 ust. 6 oraz art. 5 ust. 2, ust. 3 i ust. 7 ustawy z dnia 21 
lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (tj. Dz. U. z 2014 r. poz. 301 ze zm.) oraz § 9 pkt.3 Statutu 
Sołectwa .. IY.W.C;~::i1-.Q ,i,\\ \-l .. , 

ZEBRANIE WIEJSKIE SOŁECTW A ... N.\~p;Q~·j),..0.~.\~.~ ............ . 

uchwala, co następuje : 

§1 
Przyjmuje się do realizacji w ramach funduszu sołeckiego zadania (przedsięwzięcia), wymienione 
we wniosku sołectwa w sprawie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2024 r., 
stanowiącego załącznik do niniejszej uchwały. 

§2 

Wniosek, o którym mowa w§ 1 zostanie przekazany Wójtowi Gminy w terminie do 30 września 
2023 r. 

§3 

Wykonanie uchwały powierza się Sołtysowi. 

§4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Fundusz ustawowy na rok 2024 



Załącznik 

do Uchwały Zebrania Wiejskiego 

Nr ... i../. JO.+.~ ............... .. 
Sołectwa ..t:-HRrr.Q~ł-PJJ.IJf .. . 

z dnia .. .t 13.. O.?. .............. 2023 r. 

Wniosek sołectwa .... ~1.1..~{:i;O.~),;()h\.\JI ............... do Wójta Gminy Zabierzów 

w sprawie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2024 

Zestawienie przedsięwzięć proponowanych do realizacji w roku 2024 

K ;I- f d 11 k" lr 2024 ~ 6 +6-ł I u; wo11.a un uszu soilec 1ego na roll\. .................. -........................ . 

Przedsięwziięcie Nr 1: 

Nazwa przedsięwzaęcia: Szacunkowy koszt: 

1\0 OOO 2..ł 

Uzasadnienie: 

Fundusz ustawowy na 2024 r. - wniosek {załącznik do uchwały) 



Przedsięwzięcie Nr 2: 

Nazwa przedsięwzięcia: Szacunkowy koszt: 

AO OOD ·2..t, 

Uzasadnienie: 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

...................................................................................................... 

······································~······························································· 

Przedsięwzięcie Nr 3: 

Nazwa przedsięwzięcia: Szacunkowy koszt: 

5 ooo 1..-t „ 

Uzasadnienie: 

··········································································'··························· 

···································································································~·· 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

Fundusz ustawowy na 2024 r. - wniosek (załącznik do uchwały) 



Przedsięwzięcie Nr 4: 

Nazwa przedsięwzięcia: Szacunkowy koszt: 

.... h.,\ ~.C!~"2.~J\ .... ~U\ .... :!ll-1 ~-~ t ....... J... .... ~P.ł.HTU A ......... .!) ooo 1..Ł .,, 

Uzasadnienie: 

\ - .. ~ -
.... J.~.Ub~.l}L~!\ .... \\,~ rs,l> ... 1)}.l.t. Cl. .. \ J~j;SlA~\f.i t .. .lit .'Jv.ł.tJ5 fJ l f. ~ ......................... 

•a••••o••••••••G••~•••••••••••••••••••••••••oo••••••••••a••oP••~•o••••••••••••o•••••••••••e•••~•• ■ oo•m 

•••~o••••••••o••••••••~•••oo••••••&•••••••••••••••••••o•ó•~••o••••••••••Vę••••••••61••••••••••••••m••• 

o~•••~••o•a•~•a••o~oo•ą*••o•eą ■ •••••$O&&•••••••~~••••*~o••••~•9 ■ ••••••••••o••••o•••~••o••••••••••••a&o 

Przedsięwzięcie Nr 5: 

I Nazwa przedsięwzięcia: Szacunkowy koszt: 

Uzasadnienie: 

Fundusz ustawowy na 2024 r. - wniosek (załącznik do uchwały) 



Przedsięwzięcie Nr 6: 

Nazwa przedsięwzięcia: Szacunkowy koszt: 

11\ t\)..,. ). -~-~1'1\t-'1-..... ~oSf\~Ub}~ ~ ~ \ t~, .. -... ~TJ>..łJ b .. . ~(~~ u.Eto 
i $ 1 - tli E;) r o • 

Uzasadnienie: 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

...................................................................................................... 

...................................................................................................... 

Przedsięwzięcie Nr 7: 

Nazwa przedsięwzięcia: Szacunkowy koszt: 

.... -
.... \ )!\~ .\l-~h';\ ..... I .'O.Ulk\ h¾.~.\).~!łSJ .ij.\: ... I ••••••••••••• I •••• 

Uzasadnienie: 
" • l ~ 

..... , ......... .. \.hfl\~.t~. L~.\~. • , .. k\i~.D ... ll\i!,i~iA~J; .. Q •. "·"-"-"-"-..,_\Q,tJ.~_J.lJ"-<1.'lo . .t.,.u .. t.• .. u~.l!!,-!..'-,!.l!.!.,._._~.!.! .. . 

····································································4································· 

.............. , ...................................................................................... . 

•e••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••~••••••••••••••••••• 

Fundusz ustawowy na 2024 r. - wniosek (załącznik do uchwały) 



Uchwała nr 4 /2023 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Niegoszowice 

z dnia 29.08.2023r. 

w sprawie: Lista zadań do realizacji z budżetu Gminy na rok 2024 

Na podstawie statutu sołectwa Niegoszowice, Zebranie Wiejskie Sołectwa Niegoszowice uchwala co następuje : 

§1 

Postanawia się zgłosić do realizacji z budżetu Gminy Zabierzów na rok 2024 następujące zadania: 

1. Kontynuacja budowy strefy aktywnego wypoczynku na działce gminnej nr.97. 
2. Remont ul. Ogrodowej na wysokości dziatki nr 181/1 ( zapadnięcie jezdni). 
3. Wykonanie projektu budowy drogi ul. Słoneczna. 
4. Zakup I montaż zjazdu linowego ( tyrolka ) 
5. Wykonanie nakładki asfaltowej ul. Spacerowa. 
6. Zakup I montaż ławek na ul . Jana Kowalika 
7. Modernizacja toalet w Świetlicy Wiejskiej. 

8. Przebudowa Istniejącego chodnika przy ul. Jana Kowalika w celu umożliwlenla wjazdu na działkę 
gminną nr 85/1. 

9. Projekt budowy budynku wielofunkcyjnego dla klubu i OSP , w okolicach boiska sportowego. 

Wykonanie uchwały powierza się Sołtysowi. 

§3 

Uchwala wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Sekretarz Zebrania 

Stanisław Kępa 

§2 

Sołtys 

Edward Machlowski 



SOŁTYS SOŁECTWA 

NIEGOSZOWICE 

URZĄD G~VTTNY 
ZABIERZÓW 

~~!- O 9. SI E. 2023 
L.dz. •••••••····· ....... zal. .. 

Na podstawie Statutu Sołectwa Niegoszowice Sołtys Wsi Niegoszowice 

Zwołuje: 

ZEBRANIE WIEJSKIE 

29 sierpień 2023r. (wtorek) 

godz.17:00 

NIEGOSZOWICE ŚWIETLICA WIEJSKA 

W przypadku braku statutowej ilości Mieszkańców umożliwiającej przeprowadzenie obrad w 

pierwszym terminie, prawomocne Zebranie odbędzie się w drugim terminie tj. o godz.17 :15 

w tym samym dniu i miejscu. 

Proponuję następujący porządek obrad : 

1. Otwarcie Zebrania. 

2. Wybór Sekretarza Zebrania, 

3. Przyjęcie porządku obrad Zebrania. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Zebrania. 

5. Realizacja uchwał, wniosków i opinii z poprzedniego Zebrania. 

6. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

7. Przyjęcie uchwały dotyczącej podziału funduszu sołeckiego na rok 

2024. 

8. Propozycje listy zadań do realizacji z budżetu Gminy na rok 2024. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10.Zakończenie Zebrania. 

Sołtys 

Edward Machlowski 
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